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1. Opening en mededelingen voorzitter 

De voorzitter opent de vergadering om 11.00 uur. 50 
 

De voorzitter deelt mee dat de Willem Arondéuslezing zal plaatsvinden op 8 mei 2019. De spreker 

wordt nog bekendgemaakt.  

Op vrijdag 1 februari is de tentoonstelling ‘Stemt hoopvol’ geopend, over 100 jaar vrouwenkiesrecht. 

Op 7 mei wordt vervolgens de eerste Ribbius Pelletierpenning uitgereikt aan iemand die zich heeft 55 
ingezet voor de positie van vrouwen in de Noord-Hollandse politiek. 

 De voorzitter deelt mee dat de Willem Arondéuslezing op woensdagavond 8 mei 2019 

plaatsvindt. De spreker wordt later bekendgemaakt; 

 De voorzitter wijst op de tentoonstelling over 100 jaar vrouwenkiesrecht, ‘Stemt hoopvol’, die op 

1 februari 2019 in Paviljoen Welgelegen is geopend. Dit is een van de activiteiten die de 60 
Statenwerkgroep 100 jaar vrouwenkiesrecht in opdracht van het presidium organiseert. Zo 

wordt ook op 7 maart 2019 de eerste Ribbius Pelletierpenning uitgereikt aan iemand die zich 

verdienstelijk heeft gemaakt voor de positie van vrouwen in de Noord-Hollandse politiek. 

 

 65 
2. Vaststellen agenda 

 Het presidium stelt de agenda vast. 

 

3. a. Concept-verslag presidium 17 december 2018 

 Het presidium stelt het verslag van het presidium van 17 december 2018 ongewijzigd vast.  70 

 

3. b. Lijst met actiepunten en LTA 

 Het presidium stemt in met de Lijst met actiepunten en de Lange Termijn Agenda. 

 

4. a. Terugblik/evaluatie PS 14 januari 2019 75 

De voorzitter licht toe dat dit agendapunt op zijn verzoek is toegevoegd. Graag hoort hij een reactie 

van de leden van het presidium op de wijze waarop zijn eerste PS-vergadering is verlopen. 

De heer Annaert (VVD) geeft complimenten voor de wijze waarop de voorzitter de vergadering 

geleid heeft, zeker aangezien het zijn eerste vergadering was. Wel vond de VVD de vergadering lang 

duren. Dat lag echter vooral aan de fracties. Dat is ook een boodschap aan de nieuwe Staten. 80 

De heer Leever (ONH) geeft zijn complimenten aan de voorzitter en de griffier. Het is juist dat de 

vergadering lang duurde, maar iedere fractie heeft de vrijheid zoveel ruimte voor het debat te nemen 

als haar nodig dunkt. 

De heer Heijnen (CDA) vond eveneens dat de vergadering goed verlopen is. Wel is het belangrijk 

voor de nieuwe voorzitter om het reglement goed te kennen, of indien nodig de tijd te nemen daarin 85 
iets na te zoeken. De vergadering duurde lang. Positief daaraan was dat er discussie tussen de 

fracties plaatsvond. Ook GS zouden soms wat korter kunnen antwoorden. 

Mevrouw Zaal (D66) is tevreden over het verloop van de vergadering. Het duurde lang, maar was 

voldoende boeiend. Belangrijk is om bij politieke punten het debat op te zoeken en bij meer 

technische onderwerpen wat kortere inbreng toe te staan. Het werd erg gewaardeerd dat er na 90 
afloop een informeel samenzijn was. 

De voorzitter zegt dat de lengte van de vergadering deels te wijten is aan herhaling. PS-leden zullen 

er meer op gewezen worden via de voorzitter te blijven spreken. Dat biedt de voorzitter de kans om 

meer grip op de vergadering te houden en geeft de kijker meer duidelijkheid. 

Mevrouw Pels (GroenLinks) was blij dat voldoende ruimte werd geboden aan de actualiteit. Haar 95 
fractie had het gevoel dat ze alle inbreng tijdens de vergadering heeft kunnen leveren. 
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De heer Den Uyl (PvdA) was zelf niet bij de vergadering aanwezig, maar kreeg van zijn fractieleden 

terug dat het een bijzondere vergadering was en dat de voorzitter de vergadering uitstekend heeft 

geleid. 

Mevrouw De Meij (50PLUS) geeft complimenten aan de voorzitter. Voor het eerst sinds lange tijd 100 
heeft zij weer genoten van het debat in PS. 

De voorzitter vindt het belangrijk om de wijze waarop vergaderingen verlopen en waarop het 

reglement functioneert te blijven bespreken. 

De heer Van Liere (PvdD) sluit zich aan bij de complimenten. Hij vindt het prettig dat het verloop van 

de PS-vergadering vanaf nu standaard geëvalueerd zal worden. Wat betreft het PRV-debat hadden 105 
coalitie en oppositie elkaar al in de voorbereiding beter kunnen opzoeken. 

De heer Deen (PVV) is heel tevreden over het verloop van de vergadering. Het spreken via de 

voorzitter verliep nog wat rommelig. De PVV vindt het belangrijk dat spreektijden werkelijk 

gehanteerd worden. Soms mag de inbreng wat beknopter. 

De heer Klein (CU-SGP) vindt dat de vergadering goed is verlopen. Het was positief dat de 110 
actualiteiten goed werden afgerond. De sfeer tijdens de vergadering was ontspannen en prettig. 

De voorzitter zegt dat de evaluaties in de komende tijd op de agenda blijven staan. Hij heeft het 

gewaardeerd dat er veel animo was voor de informele bijeenkomst na afloop. 

 

4. b. Concept-agenda PS 4 februari (en actualiteit) 115 

De voorzitter meldt dat een actualiteit over Schiphol door de PvdA is aangemeld. Hij vraagt of de 

leden van het presidium dit onderwerp voldoende spoedeisend vinden. 

De heren Annaert (VVD), Deen (PVV) en Leever (ONH) en mevrouw Pels (GroenLinks) vinden de 

actualiteit over Schiphol niet spoedeisend. De heren Klein (CU-SGP) en Van Liere (PvdD) twijfelen aan 

de toegevoegde waarde van de gestelde vragen. Mevrouw De Meij (50PLUS) vindt dat het onderwerp 120 
niet hier, maar in de Tweede Kamer behandeld moet worden. 

De heer Heijnen (CDA), mevrouw Zaal (D66) en mevrouw Alberts (SP) zijn voor behandeling van de 

actualiteit. 

De heer Den Uyl (PvdA) zegt dat veel onzekerheid is ontstaan over het dossier Schiphol. Zijns 

inziens is het zeer relevant om op dit moment van GS te horen welke acties het van plan is te nemen. 125 

De voorzitter constateert dat een meerderheid voor behandeling van de actualiteit is. 

De heer Heijnen (CDA) zegt dat zijn fractie PMI graag als regulier punt wil behandelen. 

De voorzitter vraagt om in het vervolg twee versies van moties bij de griffie aan te leveren: één 

zonder en één met handtekeningen. Dat is overigens een staande afspraak. 

Gedeputeerde Post zal in de vergadering voorstellen om agendapunt 11, Provinciaal 130 
Inpassingsplan N247, te schrappen. Het is nog niet voldoende helder of in het verkeersmodel van 

Bereikbaarheid Waterland wel rekening is gehouden met de mogelijke ontwikkeling van 

bedrijventerrein Galgeriet in Monnickendam tot een nieuwe woonwijk. Dit agendapunt kan 

wellicht wel worden behandeld in de Statenvergadering van 4 maart 2019. 

Het presidium kan zich in dit voorstel vinden. 135 

Hiermee stemt het presidium in met de agenda voor de PS-vergadering van vanmiddag. 

 Het presidium besluit dat de actualiteit over Schiphol van de PvdA spoedeisend is en zal 

Provinciale Staten (PS) derhalve adviseren de actualiteit te behandelen. 

 Het CDA geeft aan hamerstuk 8b, ‘Eerste actualisering Provinciaal Meerjarenprogramma 

Infrastructuur (PMI)’, te willen bespreken. 140 
 Op aandragen van gedeputeerde Post besluit het presidium aan PS voor te stellen om 

agendapunt 11, Provinciaal Inpassingsplan N247, van de agenda te halen. 
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 Het presidium stemt in met de concept-agenda van PS op 4 februari 2019. 

 

4. c. Concept-agenda PS 4 maart 2018 145 

De voorzitter meldt dat de PS-vergadering op 4 maart de laatste reguliere vergadering in deze 

periode is. De agenda is uitgebreid, zodat er kans is op uitloop in de avond. Mogelijk wordt het 

initiatiefvoorstel van D66 ‘Next step: een recreatienetwerk N-H’ nog geschrapt. 

Het presidium stemt in met de concept-agenda van PS op 4 maart 2018. 

 Het initiatiefvoorstel ‘Next step: een recreatienetwerk N-H’ van D66 gaat waarschijnlijk van 150 
de agenda af. 

 Het presidium stemt in met de concept-agenda van PS van 4 maart 2019. 

 

 

5. a. Afdoeningsvoorstel Lijst moties PS 155 
 

 Het presidium stemt in met de Lijst moties van PS. 

 

 

b. Lijst ingekomen stukken PS 160 
 

 Het presidium neemt kennis van de Lijst ingekomen stukken PS. 

 

 

6.  Stand van zaken verkiezingscampagne PS 165 

Mevrouw De Meij (50PLUS) vindt het vreemd dat wordt voorgesteld specifiek voor een 

lijsttrekkersdebat in Hilversum budget beschikbaar te stellen. De heer Leever (ONH) is het daarmee 

eens. De organisatie van het debat zou de middelen zelf bijeen moeten brengen. 

De heer Klein (CU-SGP) is niet tegen deze bijdrage. Wel is hem opgevallen dat er overlap is tussen 

verschillende debatten die worden georganiseerd, zodat de vraag is of het debat in Hilversum wel in 170 
de agenda’s van de lijsttrekkers past. 

Mevrouw Zaal (D66) vraagt zich af of het debat in Hilversum iets toevoegt, omdat er al heel veel 

debatten plaatsvinden. Vraag is ook wat de reactie van de provincie is als er meer verzoeken om een 

financiële bijdrage komen. 

De heer Den Uyl (PvdA) ziet geen bezwaar om aan het verzoek van Hilversum tegemoet te komen. 175 
Voor de inhoudelijke organisatie is de gemeente Hilversum verantwoordelijk. 

Mevrouw Pels (GroenLinks) is niet erg voor de bijdrage aan het Hilversumse debat. Als toch wordt 

besloten tot een bijdrage, moet geëist worden dat alle partijen aan tafel zitten. De voorzitter is het 

met dat laatste eens in het geval provinciaal geld wordt bijgedragen. 

De voorzitter concludeert dat er onvoldoende steun is voor een bijdrage aan het debat in Hilversum. 180 
De motivatie bij het niet geven van steun is dat er al vele andere debatten zijn en dat de provincie 

precedentwerking wil voorkomen. 

De heer Deen (PVV) zou om dezelfde reden ook geen bijdrage willen leveren aan de Verkiezingskant 

in Amsterdam. De voorzitter zegt dat deze bijdrage vier jaar geleden ook geleverd is. Van 

precedentwerking zal geen sprake zijn. 185 

De heer Heijnen (CDA) zou ervoor willen pleiten om de verkiezingsshows op 18 maart niet te vroeg 

in de ochtend te plannen. Een aantal lijsttrekkers is die ochtend nog op Texel. 

De heer Leever (ONH) merkt op dat meerdere debatten alleen met lijsstrekkers van de grote fracties 

gevoerd worden. Hij heeft daar bezwaar tegen. 

De voorzitter zal voor de verkiezingen spreken met de lijsstrekkers van alle bestaande en nieuwe 190 
fracties. Na de verkiezingen zal hij een kort gesprek voeren met alle leden van PS, voornamelijk over 

de rol van het Statenlid en die van de voorzitter. Hierover ontvangt eenieder nog een brief. 
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 Het presidium besluit de verkiezingsavond op 20 maart 2019 in de Johan Remkeszaal te houden 

in plaats van in de Statenzaal. De reservering hiervoor kan daardoor worden verlaagd van 

€ 25.000,- naar € 15.000,-. 195 
 Het presidium alloceert van dit vrijkomende budget € 5.000, - (ex btw) voor een pagina in de 

Verkiezingskrant van de gemeente Amsterdam en reserveert € 5.250,00 (ex btw) voor publiciteit 

in 510 bussen van Connexxion, die van 11 maart tot 20 maart door de hele provincie rijden. 

 Het presidium neemt kennis van het herziene format voor de verkiezingsshows van Kern van de 

Zaak op twee mbo-scholen, waardoor alle partijen die meedoen aan de verkiezingen aan bod 200 
kunnen komen en het presidium stelt € 1.300,- (ex btw) extra beschikbaar voor aanvullende 

werkzaamheden voor Kern van de Zaak. 

 Het presidium besluit geen budget beschikbaar te stellen voor een lijsttrekkersdebat door en van 

de gemeente Hilversum. 

 Het presidium neemt kennis van het ‘grote mbo-Provinciale-Staten van Noord-Holland debat’ op 205 
7 maart op het ROC Amsterdam onder leiding van Stichting F6. 

 Het presidium neemt er kennis van dat de landelijke aftrap van de Stemwijzer plaatsvindt in de 

Statenzaal, op 13 februari 2019, met uitnodiging van de lijsttrekkers en twee door hen mee te 

nemen kiezers. 

 Het presidium reserveert € 3.000,- voor betaalde plaatsingen op social media. 210 
 Het presidium neemt kennis van de mededeling van de voorzitter dat hij voornemens is nog vóór 

de verkiezingen met alle lijsttrekkers kennis te maken. 

 

 

7. Introductieprogramma PS 215 

De heer Den Uyl (PvdA) kiest wat betreft de keuze tussen workshops of de vakcommissies als 

informatiekanaal voor de belangrijkste onderwerpen voor het laatste, gegeven de politieke belangen 

die met onderwerpen kunnen samenhangen. 

Mevrouw Alberts (SP) heeft eveneens een voorkeur voor informatieverstrekking via de 

vakcommissies. Spreekster kan zich vinden in het introductieprogramma, ervan uitgaande dat niet 220 
verwacht wordt dat iedereen overal bij aanwezig is. Voor bepaalde basale informatie over 

bijvoorbeeld parlementaire instrumenten hebben ook de fracties de verantwoordelijkheid om 

Statenleden te informeren. De griffie ziet hierin ook taken voor zich weggelegd. 

De heer Van Liere (PvdD) vindt juist dat te weinig ruimte is gereserveerd voor toelichting op 

parlementaire instrumenten. Vooral aan het gesproken woord wordt te weinig aandacht besteed. Op 225 
het vlak van de instrumenten is er bovendien veel ruimte voor verbetering. De PvdD heeft een 

voorkeur voor informatievoorziening via workshops. 

De heer Klein (CU-SGP) kan zich vinden in het programma. Bij zijn eigen aantreden heeft hij de 

bustoer zeer gewaardeerd. Wellicht kan deze plaatsvinden voorafgaand aan de workshops. Ook hij 

ontvangt informatie het liefst via workshops. 230 

Mevrouw Pels (GroenLinks) vindt dat het programma er goed uitziet. Zij vraagt om wat meer ruimte 

te creëren voor een toelichting op de P&C-cyclus en kiest voor informatieverstrekking via de 

vakcommissies. De heer Deen (PVV) sluit zich bij dat laatste aan. 

Mevrouw Zaal (D66) vindt net als de PvdD dat er meer aandacht mag zijn voor parlementaire 

instrumenten. Ook D66 vindt een bustoer voorafgaand aan de workshops een goed idee. 235 

De heer Heijnen (CDA) is tevreden over het programma en zeker over de bustoer. Het CDA kiest 

voor informatieverstrekking via de vakcommissies. 

De heer Annaert (VVD) heeft geen opmerkingen over het programma. De VVD ontvangt informatie 

graag via de vakcommissies. 

De voorzitter concludeert dat een meerderheid voor informatieverstrekking via de vakcommissies is. 240 
Hij deelt mee dat er een plan is om in september 2019 een tweedaagse voor GS en PS gezamenlijk te 
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organiseren, in het kader van nadere kennismaking en om ervoor te zorgen dat men elkaar 

gemakkelijker benadert. Zelf ondersteunt hij dit plan van harte. 

Mevrouw Alberts (SP) steunt een plan voor een dergelijke kennismaking niet, zeker niet als daar een 

overnachting bij hoort. 245 

De voorzitter concludeert dat een meerderheid van het presidium het plan voor een tweedaagse 

steunt. Het voorstel wordt uitgewerkt en keert terug in het presidium. 

De griffier zegt dat tijdens de tweedaagse extra aandacht zou kunnen worden geschonken aan 

parlementaire instrumenten. 

 Het presidium stelt de voorgestelde data (1 april, 8 april, 15 april en 6 mei), de doelstellingen, 250 
de programmaonderdelen en de overige voorwaarden voor het introductieprogramma voor PS in 

2019 vast. 

 Het presidium besluit dat in de Statencommissies de nadere introducties zullen worden gegeven 

op de specifieke onderwerpen en beleidsterreinen. 

 Het presidium benoemt het nut van een bustoer langs provinciale projecten en voldoende 255 
aandacht voor de inzet van parlementaire instrumenten. 

 Ook stemt het presidium in met een tweedaagse bijeenkomst inclusief overnachting van PS en 

Gedeputeerde Staten (GS) in september 2019. 

 

8. Nieuwe verordening op de rechtspositie 260 

De voorzitter zegt dat in de nieuwe verordening een aantal keuzes mogelijk is. Bij deze 

keuzemogelijkheden is een voorstel gedaan. Hij constateert dat het presidium met deze 

voorgestelde keuzes instemt. De verordening komt op de agenda van PS op 4 maart 2019. 

 Het presidium neemt kennis van de aanstaande wijzigingen in de rechtspositie van Staten- en 

commissieleden, de hieruit voortkomende keuzemogelijkheden en de keuzevoorstellen voor 265 
zowel het Statendeel als de delen die zien op de rechtspositie van GS en de commissaris van 

de Koning (cvdK) en stemt in met de voorstellen voor het PS-deel. 

 Het presidium besluit dat, mochten GS of de cvdK willen afwijken van hetgeen nu voor hun 

onderdeel van de verordening wordt voorgesteld, het presidium hier over zal worden 

geïnformeerd. 270 
 Het presidium geeft opdracht voor het meenemen van de gemaakte keuzes in de nieuwe 

verordening rechtspositie en legt die ter vaststelling voor aan PS van 4 maart 2019. 

 

 

9. Herziening besluit presidium over ICT-voorzieningen voor PS 275 

De voorzitter vertelt dat het vanaf 28 maart 2019 niet meer is toegestaan om te werken met een 

vergoedingsregeling voor eigen ICT-apparatuur van PS-leden. Dit is pas eind december bekend 

geworden, na het besluit van het presidium over continuering van de huidige ‘bring your own device’ 

regeling. 

Mevrouw Pels (GroenLinks) merkt op dat er in het memo van uitgegaan wordt dat PS-leden al hun 280 
werk op de iPad kunnen doen. Zij betwijfelt dat. 

De heer Den Uyl (PvdA) en de heer Klein (CU-SGP) vragen of het voor Statenleden mogelijk is om een 

keuze te maken uit het soort ICT-apparatuur dat ter beschikking wordt gesteld. 

De griffier zegt dat over de mogelijkheden overlegd is met de ICT-afdeling. Medewerkers van de 

provincie kunnen nu kiezen uit drie verschillende soort laptops. Als die keuze ook aan Statenleden 285 
wordt voorgelegd, brengt dat allerlei beperkingen mee. Zij kunnen bijvoorbeeld allerlei apps waar 

Statenleden vaak mee werken niet installeren. Daarom zijn andere opties verkend. Conclusie is dat 

een iPad die ondersteund wordt door de provincie de beste mogelijkheden biedt. GS werken al naar 

tevredenheid met deze iPads. 

De heer Leever (ONH) vraagt of de kwestie niet kan worden voorgelegd aan de minister, via het IPO. 290 
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De voorzitter zegt dat het IPO al heeft meegedacht over de beste invulling. Hij stelt vast dat de iPads 

met toetsenbord kunnen worden geleverd. Daarmee zijn ze zeer gebruiksvriendelijk. 

De heer Heijnen (CDA) vindt het belangrijk dat Word en Excel zijn geïnstalleerd, zodat men op een 

fatsoenlijke manier moties en voorstellen kan schrijven. De voorzitter zegt dat dit het geval zal zijn. 

De heer Deen (PVV) vindt compatability met niet-Applesystemen erg belangrijk. Ook hij heeft liever 295 
dat er een keuzemogelijkheid is. 

De griffier zegt dat het Statenleden vrij staat om de iPad te weigeren als zij liever met een eigen 

apparaat werken. Zij krijgen daar echter geen vergoeding voor. Statenleden kunnen op de iPad ook 

andere e-mailaccountants installeren. Dat kan op een laptop van de provincie bijvoorbeeld niet. 

Tijdens het inwerkprogramma zal ook aandacht besteed worden aan het werken met een iPad en met 300 
iBabs. 

De heer Klein (CU-SGP) vraagt te kijken naar meerdere opties wat betreft type of formaat iPad. 

De voorzitter concludeert dat Statenleden van de provincie een iPad in bruikleen zullen krijgen, 

inclusief toetsenbord en geschikte programmatuur. 

 Het presidium neemt kennis van de wijziging van het rechtspositiebesluit politieke 305 
ambtsdragers, waardoor een financiële vergoeding voor ICT-apparatuur per 28-03-2019 niet 

meer mogelijk is. 

 Het presidium stemt in met het (desgewenst) in bruikleen verstrekken van een iPad voor het 

Statenwerk door de provincie Noord-Holland voor de zittingsduur van het (duo-) Statenlid. 

 310 
 

10. Wijziging Subsidieverordening fractiebijdragen 

De heer Heijnen (CDA) kan zich vinden in de voorgestelde wijzigingen in de verordening. Het 

subsidiebedrag is in de afgelopen vier jaar gelijk gebleven ten opzichte van de periode daarvoor. Het 

CDA vindt dat het moet worden gecorrigeerd tegen inflatie. 315 

De voorzitter zal deze suggestie onderzoeken. De verordening zal worden aangepast als 

voorgesteld. 

 Het presidium stemt in met de voorgestelde wijzigingen van de subsidieverordening 

fractiebijdragen Noord-Holland 2015 en biedt de voordracht met ontwerpbesluit ter 

besluitvorming aan PS van 4 maart 2019 aan. 320 
 Uitgezocht zal worden of en welke inflatieregeling kan worden toegepast op de subsidies. 

 

 

11. Nevenfuncties cvdK 

Mevrouw Alberts (SP) zou liever zien dat de cvdK zijn lidmaatschap van de Presidential Executive van 325 
de IRU opgeeft. 

De heer Van Liere (PvdD) noemt het niet ondenkbaar dat een conflict optreedt tussen de functie bij 

de IRU en de positie van de cvdK. Spreker heeft er echter begrip voor dat de voorzitter zijn termijn 

bij de IRU afmaakt. 

Mevrouw De Meij (50PLUS) kan zich niet voorstellen dat de functie van de cvdK bij de IRU niet 330 
overdraagbaar is. Zij vindt dat deze positie niet verenigbaar is met die van de cvdK. 

De heer Klein (CU-SGP) en mevrouw Pels (GroenLinks) vragen de voorzitter toe te lichten waarom de 

functies niet conflicterend zijn. GroenLinks vindt het belangrijk dat de website volledige openheid 

van zaken geeft, ook over de bv van de commissaris. 

De heer Leever (ONH) laat het aan de eigen beoordeling van de commissaris over of de combinatie 335 
van functies integer is. 

Mevrouw Zaal (D66) zou tegen de functie van de commissaris bij de IRU zijn als dit een permanente 

functie betrof. D66 gaat ervan uit dat de cvdK gedurende de afbouwperiode belangen goed scheidt. 
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De heer Heijnen (CDA) sluit zich hierbij aan. Ook hij vindt openheid van zaken en scheiding van 

taken zeer belangrijk. 340 

De heer Annaert (VVD) kan zich vinden in de brief van de cvdK en de conclusies die hij trekt. 

De voorzitter vindt transparantie van zeer groot belang. De IRU is na de Tweede Wereldoorlog 

opgericht om handel tussen landen in Europa weer mogelijk te maken. Dat doet ze nu wereldwijd. 

Verduurzaming en vergroening krijgen bij de IRU veel aandacht. De IRU zal dit jaar zijn statuten 

aanpassen vanwege verdere internationalisering. De voorzitter wil daar nog bij betrokken zijn om te 345 
waarborgen dat duurzaamheid een goede plek krijgt. Enig conflict met provinciale belangen ziet hij 

in deze taak niet. Hiernaast is de cvdK onbezoldigd voorzitter van het bestuur van het Adamas 

Inloophuis. Alle overige nevenfuncties heeft hij inmiddels beëindigd. Over de bv zal hij op elke 

gewenste wijze openheid van zaken geven. 

De heer Van Liere (PvdD) vindt dat de toelichting over de IRU er juist op duidt dat sprake kan zijn 350 
van conflictsituaties. De mate waarin die zich zullen voordoen is echter niet te overzien. Aangezien 

het een tijdelijke functie betreft, heeft de PvdD geen onoverkomelijke bezwaren. 

 Het presidium heeft geen behoefte of aanleiding om een opvatting over de nevenfuncties van de 

cvdK kenbaar te maken, als gevolg van zijn brief aan PS d.d. 23 januari 2019, waarin hij 

melding doet van zijn nevenfuncties (en van een bv). 355 
 

12. Verhuizing fracties naar nieuw fractiehuis 

De heer Van Liere (PvdD) wil weten of in de vergaderruimtes rekening is gehouden met faciliteiten 

voor teleconferences. 

De heer Loggen zegt dat hiermee rekening is gehouden. Een van de ruimtes is het voormalig 360 
provinciaal crisiscentrum. De fractievoorzitters en -leden worden voor de verkiezingen uitgenodigd 

om te komen kijken. 

Het presidium neemt kennis van: 

 de inrichting van het nieuwe fractiehuis aan de Paviljoenslaan 3 en 5; 

 de voorgenomen toedeling van de ruimtes aan de fracties door het nieuwe presidium op 15 april 365 
2019 op basis van het aantal fracties en hun grootte in zetelpercentage na de 

Statenverkiezingen; 

 de op 23 april 2019 geplande verhuizing van de fracties van het oude naar het nieuwe 

fractiehuis en een rondleiding voor fractiemedewerkers en fractieleden in de Paviljoenslaan 3 en 

5 in de tweede week van maart. 370 
 

 

13. Afscheids- en installatievergadering PS 

De voorzitter zegt dat de definitieve uitslag van de verkiezingen op maandag 25 maart verwacht 

wordt. Deze wordt bekendgemaakt in een openbare zitting. De afscheids- en installatievergadering 375 
van 27 maart is in de avond gepland, mede om gasten de gelegenheid te bieden de vergadering bij 

te wonen. Voorgesteld wordt om de heer Struben tijdens de afscheidsvergadering het woord te laten 

richten tot het college. 

Het presidium stemt in met dit voorstel. 

 Het presidium neemt kennis van het afscheidsmoment van duocommissieleden, de 380 
afscheidsvergadering van PS op 27 maart 2019 en de installatie-vergadering van de nieuwe PS 

op 28 maart 2019. 

 Het presidium neemt er kennis van dat het Centraal Stembureau in plaats van op 22 maart op 

25 maart 2019 in een openbare zitting de officiële uitslag van de verkiezingen vast zal stellen. 

 Het presidium verzoekt de heer Struben namens PS tijdens de afscheidsvergadering het woord te 385 
richten tot het college. 
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14. Besluitenlijst Agendacommissie 7 januari 2019 390 

De heer Van Liere (PvdD) stemt niet in het met besluit van de Agendacommissie over de 

mogelijkheid om in de commissie een gewogen peiling te houden over behandeling van 

onderwerpen in de Statenvergadering. Het presidium zou dit besluit moeten herzien. 

De voorzitter zegt dat de Agendacommissie hierover nog een advies aan het presidium zal 

verstrekken. 395 

 Het presidium neemt kennis van de besluitenlijst van de Agendacommissie van 7 januari 2019. 

 

15. Rondvraag 

Hiervan wordt geen gebruikgemaakt. 

 400 

16. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 12.20 uur. 


